
www.shiraznovinnews.ir8 صفحه  تک شماره: 15000 تومان شماره: 1895  سال هفتم   22 محرم 1445  9 آگوست 2023 چهارشنبه  18 مرداد 1402  

صفحه 8 صفحه 2

استاندار فارس:
 رسانه ها به جنبه مثبت اخبار 

بیشتر توجه کنند

رسانهها
تنورانتخاباترا

گرمکنند

متولی ورزش ارسنجان:

پروژههاینیمهتمام
معضلبزرگورزش

ماهستند

یازدهمین مرحله جهش عمرانی با عنوان هدف گذاری ۶میلیون مترمربع عملیات اجرای آسفالت با اعتبار ۱۲هزار میلیارد ریال در شیراز آغاز شد

بدرقهکوچههای خاکی با جهاد عمرانی

شهردار منطقه 2 تأکید کرد:

ارتقای ایمنی در برابر بحران
اولین جلسه ستاد مدیریت بحران شهرداری منطقه دو برگزار شد. به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه دو، با 
توجه به اعلام و هشدار سازمان هواشناسی مبنی بر احتمال بارش شدید باران و جاری شدن سیل، اولین جلسه 
ستاد مدیریت بحران منطقه با حضور شهردار، معاون خدمات شهری و اعضای ستاد منطقه دو در دفتر مدیریت 
منطقه برگزار گردید. محمد مقدس زاده شــهردار منطقه در این نشســت پیرامون موضوع بحران و مدیریت آن و 
لزوم آمادگی، پیشگیری و فعال بودن اکیپ های موردنظر جهت مقابله با بحران های احتمالی پیش رو دستورات 
لازم را صادر نمود. وی همچنین به ضرورت بازدید مســتمر از معابر و نقاط بحرانی و حادثه خیز منطقه تأکید و 
بیان داشــت: جهت پیشــگیری از بروز هرگونه حوادث احتمالی برنامه ریزی دقیق و تمهیدات لازم صورت گیرد. 
در پایان جلسه مسعود منفرد معاون خدمات شهری منطقه دو، اقدامات انجام شده حوزه مربوطه، شرح وظایف و 

دستورالعمل اجرایی ستاد بحران را برای اعضا به طور کامل تشریح کرد.

مدیرعامل آبفا شــیراز گفت: مخزن گلدشت حافظ با هدف ایجاد تعادل بین ورودی و خروجی آب و جبران 
نوسانات مصرف در حال احداث است. به گزارش روابط عمومی و آموزش همگانی آبفا شیراز، رئیس هیئت مدیره 
و مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب شیراز گفت: مخزن گلدشت حافظ به ظرفیت ۱۰هزار مترمکعب با هدف 
ایجاد تعادل بین ورودی و خروجی آب و جبران نوسانات مصرف و تأمین فشار آب در مناطق تحت پوشش در 
حال احداث است. بهمن بهروزی افزود: مخزن گلدشت حافظ جمعیتی بالغ بر ۴۰هزار نفر در مناطق شهرک 
گلدشــت حافظ، اراضی استانداری و برنامه  و بودجه، شــهرک شهید بهشتی و برف فروشان را تحت پوشش 
قرار می دهد.وی اذعان داشــت: این مخزن تاکنون حدود ۲۲ درصد پیشــرفت فیزیکی داشته است. بهروزی 
مدت زمان اجرای قرارداد احداث مخزن را ۲۴ ماه اعلام کرد و گفت: بالغ بر ۶۵۰میلیارد ریال اعتبار تا اتمام 
این پروژه پیش بینی شــده است. گفتنی است این مخزن که روی تپه های جنوبی شهرک گلدشت حافظ، با 
ایجاد هزار و ۲۰۰ متر جاده دسترسی قرار گرفته است، به صورت مستطیلی با ابعاد ۵۳ در ۳۵ و ارتفاع هفت 
متر طراحی شده که جهت احداث آن سه هزار و ۶۰۰ مترمکعب بتن سازه ای، ۳۵۰ تن آرماتور و هفت هزار و 

۵۰۰ مترمربع قالب بندی مورد نیاز است.

اسدی، شهردار کلان شهر شیراز:

پاسخ گوی نیاز شهر  و 
وندان هستیم شهر

حسینی، رئیس شورای اسلامی شهر شیراز:

آیندهخوبیبرایشیرازنویدمیدهیم
صفحات 5-4

مدیرعامل آبفا شیراز خبر داد:

سرمایهگذاریبرایتأمینآبپایدار

رئیس دانشــگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشــتی درمانی شیراز در ادامه 
سفر به شهرســتان خرم بید و بازدید از بیمارســتان حضرت ولیعصر)عج( 
این شهرســتان، با مسئولان حوزه سلامت خرم بید پیرامون توسعه خدمات 
بهداشــت و درمان در این منطقه از اســتان فارس، دیدار و گفت وگو کرد. 
به گزارش روابط عمومی دانشــگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی 
شیراز، دکتر »سیدوحید حسینی« رئیس دانشگاه که از ابتدای صبح دیروز 
به شهرستان های شرق و شمال شرقی استان فارس سفر کرده است، پس از 
شهرستان های بختگان، سرچهان و بوانات، عازم شهرستان خرم بید شده و 
در ادامه بازدید از بیمارستان حضرت ولیعصر)عج( این شهرستان، با متولیان 
حوزه ســلامت در خرم بید دیدار کرد. رئیس دانشگاه در این نشست ضمن 
تســلیت ایام شهادت حضرت امام حسین)ع(، از تلاش مسئولان شهرستان 
خرم بید، خیران و مسئولان مجموعه سلامت این شهرستان در ارائه خدمات 
به مردم قدردانی کرد. دکتر حســینی هدف از حضور در این شهرستان را 
بهبود وضعیت بهداشــت و درمان و گره گشایی برای رفع چالش های حوزه 

ســلامت این شهرستان دانســت و گفت: تلاش کادر بهداشت و درمان در 
حوزه سلامت، حاصل عشق به مردم است.

رئیس دانشگاه با اشاره به بازدید انجام شده از خدمات بیمارستان، بر ضرورت 
پایش کارشناسانه و دقیق نسبت به نیازهای مجموعه و برنامه ریزی عملیاتی 
در این زمینه تأکید کرده و توجه به این امر را از اولویت های خدمت رسانی 
در عرصه سلامت خواند که منجر به ارتقای کیفی خدمات می شود. پیگیری 

مسائل و دغدغه های کارکنان حوزه سلامت شهرستان خرم بید، دیگر محور 
موردبررســی رئیس دانشگاه در این نشست بود. دکتر حسینی همچنین از 
پیگیری برای راه اندازی سی تی اســکن این مرکز درمانی طی ســال جاری 

خبر داد.

 رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز:

اولویتهایحوزهسلامت
خرمبیدپیگیریشد

  شهرام شاهد-گروه خبر: 

عصر دیروز تالار حافظ شــیراز پذیرای خبرنگاران و عکاسان خبری استان فارس بود. 
در این مراسم که استاندار فارس، معاون سیاسی امنیتی استانداری فارس و مدیرکل 
فرهنگ و ارشاد اسلامی فارس حضور داشتند؛ علی محمد پشوتن، رضا قادری، صیاد 
جوکار، قاسم محمدی رییس انجمن ورزشی نویسان فارس و صفدر دوام به نمایندگی 
از ســوی خبرنگاران و عکاسان اســتان به بیان چالش ها و موانع معیشتی و حرفه ای 
خود پرداختند. در این مراســم علی محمد پشوتن رییس انجمن صنفی خبرنگاران و 
عکاسان خبری با طرح پیشنهاد تشکیل صندوق رفاهی اهالی رسانه بر ضرورت توجه 

به معیشت فعالان عرصه خبر تأکید کرد.
 همچنین این پیشــنهاد مورد توجه استاندار فارس قرار گرفت و دکتر ایمانیه دستور 

پیگیری تا حصول نتیجه به منظور تأسیس این صندوق را صادر نمود.
 درپایان این مراسم از خبرنگاران تجلیل شد.  

استاندار فارس در مراسم تجلیل از خبرنگاران :

نقدمنصفانهداشتهباشید

دکتر ایمانیه : طرح پیشنهاد تشکیل صندوق رفاهی اهالی رسانه 
پیگیری جدی می شود
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